
Referat menighedsrådsmøde Allerup Sogn 30/8 2023 

Tilstede: Anne-Mette Jacobsen, Jette Knudsen, Vivi Hesel, Jess Kolmos, Sara Jensen, Marlene Toftegaard, Søren

Herluf Sørensen, Tina Godskesen 

Fraværende: Charlotte Kraneder, Silja Rytter Holm 

Emne Referat 

Orientering, drøftelse eller beslutning 

Information fra formanden 

Budgetsamråd 

Hjertestarter: skal vi beholde den og hvad med 
servicering af den? 

Drøftelse af evt. sammenlægning af Allerup Sogn 
med andet/andre sogn ...... Davinde, Fraugde eller ? 

Menighedsrådsvalg 2024 

Forretningsudvalget mellem vores 3 sogne. 
Møde 14/9 

Der blev på Budgetsamrådsmødet orienteret om, 
(fra provsten) at der skulle spares penge. 

Hjertestarter, Marlene og Jette vil gerne sammen 
tage ansvaret for servicering. 

Kort drøftelse af evt. sammenlægning af råd. 

Skal der hverves nye medlemmer? 

Orientering om de 2 møder i september. 

Tina køber småkager og kaffe til mødet d. 27 /9 i 
Allerup 

Fællesmøde for alle menighedsrådsmedlemmer 
27 /9 kl.19.00 i Allerup 

Årligt møde for sognet. 

Nyt fra præsterne Sara har fået et nyt vikariat på OUH 

Fuldtidsstilling i Allerup Sogn Der blev orienteret om, at der stadig arbejdes 
herpå. 

Nyt fra øvrigt personale Intet nyt 

Økonomi ved Vivi 2. kvt. giver et underskud, det er varmeregningen.

Godkendelse af kvartalsrapport Kvartalsrapport godkendt 

Kirken, kirkegården og præstegården ved Jess 

Herunder om duerne i klokketårnet 

Indgangsdør er blevet slebet, kapeldør er igangsat. 
Jess kontakter Tarup VVS igen vedr. præstebolig. 
Der mangler stadig udførelse af div. malerarbejde 
og andre opgaver i præstegården. Jess tager igen 
kontakt til Fyns skadedyrsservice. Træterrassen må 
stadig ikke bruges i præsteboligen 
Sara får bestilt kontorstol. 
Der trænger til opfyldning af perlesten på 
kirkegården. 

Der kommer et konsulentfirma d. 31/8 og ser på 
løsning af duer i klokketårnet. 

Nyt fra øvrige menighedsrådsmedlemmer Intet nyt 




